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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z dziewiątego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 27 czerwca 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 

 Członkowie i Członkinie Rady: Raisa Korycka, Liliia Antoniuk, Susanna Izzetdinova, 
Nataliia Malyk, Oksana Szatogo, Andreas Hetzer, Karel Dolinski. 

 
Nieobecni:  

 Członkowie i Członkinie Rady: Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Khedi Alieva, 
Natalia Kovalyshyna, Julia Shavlovskaya, , Aws Kinani, Majed Tinawi. 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie IX posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad.  
2. Sprawy bieżące:  

- sprawozdanie dyżuru z dnia 26 czerwca, 
- przedwakacyjne podsumowanie działań RIiI, 
- wolne wnioski i informacja. 

3. Zamknięcie posiedzenia RIiI.  
 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Karel Dolinskiego, rozpoczęto obrady 
 
Ad.2. Sprawy bieżące: 
- Raisa Korycka zdała sprawozdanie z dyżuru przeprowadzonego dnia 26 czerwca 2019 r.  
w Ratuszu Kultury w Oliwie. Na dyżurze pojawiła się jedna osoba z Ukrainy. Raisa przekazała 
Radzie uwagi otrzymane od przedstawicieli Ratusza Oliwskiego na temat dyżurów Rady. Rada 
omówiła również problem związany z małym zainteresowaniem dyżurami. Poruszony został 
także temat "expatów" i ich zaangażowania w działania społeczne. 
- Lilia Antoniuk, która uczestniczyła w spotkaniu grupy „Kultura”, działającej w ramach 
wdrażania MII, opowiedziała o nowych projektach grupy. 
- Lilia Antoniuk opowiedziała o uczestnictwie w Konferencji pt. "Jak wykorzystać potencjał 
migracji zarobkowej?", zorganizowanej przez Pracodawców Pomorza i Gdański Urząd Pracy, 
w którym uczestniczyła w dniu 17.06.2019 r. w Olivia Business Centre w Gdańsku. 
- Karel Doliński podsumował udział w spotkaniu z Marszałkami Polskimi, które odbyło się dnia 
07/06/2019 w muzeum Emigracji w Gdyni. 
- Raisa Korycka przekazywała informacje na temat programu wdrożonego we Wrocławiu, 
dotyczącego klas przygotowawczych dla uczniów z doświadczeniem migracyjnym. 
- Członkowie i Członkinie Rady, w dużym skrócie podsumowali wspólnie wydarzenia: 
spotkanie z przedstawicielami Domu Chodowieckiego i Grassa, Forum Praktyków Społecznych 
oraz prowadzenie gry symulacyjnej "północ-południe" wraz z organizacją IRSE. 
- Raisa Korycka opowiedziała o nowym projekcie realizowanym w Oliwskim Ratuszu Kultury 
pt.: „Poznaj swoich sąsiadów”. 
- Rada postanowiła zorganizować spotkanie z Radą na rzecz Równego Traktowania. 
- Rada wyraziła chęć ponownej analizą i ewentualnej zmiany Regulaminu Rady po wakacjach. 
 
Ad.3. Posiedzenie zakończył Karel Doliński. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządził Karel Doliński. 


